


1.Customers must first successfully download the latest "CDG Privilege" mobile application 

("Application") and register as a member on the application to qualify for the promotions under this 

offer. Each valid mobile number can only be registered once. 

2.The customer's application membership account must remain valid during the promotion period. Cafe 

Deco Group reserves the right to cancel the offer without prior notice. 

3.In the case of invalid transactions, Cafe Deco Group reserves the right to deduct relevant membership 

points from the member's account without prior notice. 

4.Rewards redeemed under this promotion are non-exchangeable for cash or any other purpose and are 

non-refundable. 

5.Cafe Deco Group is not responsible for any matters related to products or services. Any responsibilities 

regarding services are solely handled by Hong Kong Airlines. 

6.No compensation will be provided if a member loses their related application membership account 

due to deleting the application account or changing their mobile phone number. 

7.Cafe Deco Group will notify winning members to redeem their Hong Kong Airlines flight tickets within 

seven working days after the end of each event via email. 

8.Members must follow the instructions in the redemption letter to complete the redemption on or 

before the specified date. Failure to redeem by the deadline will render the gift void, and reissuance will 

not be provided. Members are responsible for additional fees such as fuel surcharges and taxes. Free 

flight tickets from Hong Kong Airlines are subject to related terms and conditions, which can be found in 

the terms and conditions of Hong Kong Airlines' free flight tickets. 

9.During each event period, one member who accumulates the highest amount spent and meets specific 

conditions will receive a set of round-trip Hong Kong Airlines flight tickets. Details are as follows: 

 

Campaign 
Period 

Destination Quota of 
FREE 
Flight Ticket 

Travel Period Conditions Blackout Period Notice Period  

July 18 to 
August 17, 
2025 

Taipei 1 set August 
1,2025 to 
January 31, 
2026 

One visit and spend 
on any Duan Chun 
Zhen or Chatime 
branch  

• September 
26 to October 
8, 2025 

• December 13, 
2025 to 
January 4, 
2026 

• January 31, 
2026 to 
March 2, 
2026  

• August 26, 
2025 or 
before  

August 18 to 
September 
17, 2025 

Da Nang 1 set September 1, 
2025 to 
February 28, 
2026 

One visit and spend 
on any Bistro Hoi An 
branch 

• September 
26 to October 
8, 2025 

• December 13, 
2025 to 
January 4, 
2026 

• January 31, 
2026 to 

• September 
26, 2025 
or before 



March 2, 
2026 

September 18 
to October 
17, 2025 

Seoul 1 set October 1, 
2025 to 
March 31, 
2026 

One visit and spend 
on ANJU Modern 
Korean or Matjeom 
branch 

• September 
26 to October 
8, 2025 

• December 13, 
2025 to 
January 4, 
2026 

• January 31, 
2026 to 
March 2, 
2026 

• March 28 to 
April 12, 2026 

• October 
28, 2025 
or before 

October 18 to 
November 
17, 2025 

Bangkok 1 set November 1, 
2025 to April 
30, 2026 

One visit and spend 
on any Bamboo 
Thai branch 

• December 13, 
2025 to 
January 4, 
2026 

• January 31, 
2026 to 
March 2, 
2026 

• March 28 to 
April 19, 2026 

• November 
26, 2025 
or before 

November 18 
to December 
17, 2025 

Fukuoka 1 set December 1, 
2025 to May 
31, 2026 

One visit and spend 
on any Cafe Deco 
Group Japanese 
restaurant including 
Kyoto Katsugyu, 
nana’s green tea, 
Takeroku Ramen or 
Uogashi Nihonichi 
branch 

• December 13, 
2025 to 
January 4, 
2026 

• January 31, 
2026 to 
March 2, 
2026 

• March 28 to 
April 19, 2026 

• April 29 to 
May 10, 2026 

• December 
30, 2025 
or before 

 

  

10.Cafe Deco Group will exercise full discretion to determine if a customer is eligible to receive rewards 

based on their records. Cafe Deco Group is not responsible for any matters related to the fulfillment of 

the offers.  

11. All disputes related to the free flight tickets from Hong Kong Airlines will be subject to the final 

decision of Hong Kong Airlines, without further notice or written correspondence. Participants who 

violate any terms and conditions will be disqualified.  

12.Cafe Deco Group is not the supplier of the aforementioned products or services and therefore is not 

responsible for any related products or services. The suppliers of these products or services will bear all 

legal responsibilities related to the products or services. Once products or services are redeemed or 

purchased, they cannot be exchanged or refunded.  

13.Once flight tickets are issued, they are non-refundable, non-transferable, non-exchangeable for cash, 

or exchangeable for other offers. Lost or damaged tickets will not be reissued.  

14.Cafe Deco Group will not be liable for any inability to receive the prize due to not receiving the 

notification, and no compensation will be provided for unclaimed prizes.  



15.Participation in the "Cafe Deco Group x Hong Kong Airlines Taste of Asia Gourmet Journey" event 

implies acceptance and compliance with these terms and conditions.  

16.Cafe Deco Group is not responsible for any losses, errors, unidentifiable items, or damage to gifts 

received by customers due to any internet, telephone, technical errors or issues, or any other reason.  

17.Cafe Deco Group reserves the right to suspend, terminate, or cancel this offer at any time without 

prior notice.  

18.Cafe Deco Group reserves the right to modify the terms and conditions at any time without prior 

notice. In the event of any dispute, Cafe Deco Group reserves the final decision.  

19.In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the terms, the English 

version shall prevail. 

 

 



1.客戶必須先成功下載最新「CDG Privilege」應用程式(「應用程式」)及於應用程式登記成為會員

才合資格獲得此推廣下之優惠。每個有效手機號碼只可登記一次。 

2. 客戶之應用程式會員戶口必須於活動期內保持有效。Cafe Deco Group保留取消優惠之權利而毋

須另行通知。  

3. 如發現無效交易，Cafe Deco Group保留從會員戶口內扣取相關之會員積分而毋須另行通知。  

4. 此活動下換領的獎賞均不可兌換現金或其他用途及恕不退換。  

5. Cafe Deco Group不負責一切有關貨品或服務之事宜。任何有關服務之責任，一概由香港航空負

責。 

6. 若因會員刪除應用程式帳號或更換手提電話號碼而導致遺失相關應用程式會員帳戶，恕不補

償。 

7. Cafe Deco Group會於每期活動完結後七個工作天內，以電子郵件通知得獎會員領取香港航空機

票的兌換信。 

8. 會員需按照兌換信中的指示，於指定日子或之前完成兌換。逾期未兌換將導致禮品作廢，恕不

補發。會員需自付燃油附加費、稅項等額外費用。香港航空免費機票附有相關使用條款及細則，

詳情可參閱香港航空免費機票之條款及細則。 

9. 於每個活動期間下，累積最高簽賬金額且達成特定條件的 1名會員，可獲贈香港航空來回機票

一套。詳情如下： 

 

活動日期 目的地 免費機票名

額 

出發日期 特定條件 不適用日期 通知日期 

2025年 7月

18日至 8月

17日 

台北 1套 2025年 8月

1日至 2026

年 1月 31日 

到訪任何段純貞或

Chatime分店消費

至少一次 

• 2025年 9月

26日至 10月

8日 

• 2025年 12月

13日至 2026

年 1月 4日 

• 2026年 1月

31日至 3月

2日 

 

• 2025年 8月

26日或之前 

2025年 8月

18日至 9月

17日 

峴港 1套 2025年 9月

1日至 2026

年 2月 28日 

到訪任何 Bistro Hoi 

An分店消費至少一

次 

• 2025年 9月

26日至 10月

8日 

• 2025年 12月

13日至 2026

年 1月 4日 

• 2026年 1月

31日至 3月

2日 

• 2026年 1月

31日至 3月

2日 

 

• 2025年 9月

26日或之前 

2025年 9月

18日至 10月

17日 

首爾 1套 2025年 10月

1日至 2026

年 3月 31日 

到訪 ANJU Modern 

Korean或Matjeom

消費至少一次 

• 2025年 9月

26日至 10月

8日 

• 2025年 12月

13日至 2026

年 1月 4日 

• 2026年 1月

31日至 3月

2日 

• 2025年 10

月 28日或之

前 



• 2026年 3月

28日至 4月

12日 

 

2025年 10月

18日至 11月

17日 

曼谷 1套 2025年 11月

1日至 2026

年 4月 30日 

到訪任何 Bamboo 

Thai消費至少一次 
• 2025年 12月

13日至 2026

年 1月 4日 

• 2026年 1月

31日至 3月

2日 

• 2026年 3月

28日至 4月

19日 

• 2025年 11

月 26日或之

前 

2025年 11月

18日至 12月

17日 

福岡 1套 2025年 12月

1日至 2026

年 5月 31日 

到訪 Cafe Deco 

Group旗下任何日

式餐廳，包括京都

勝牛、nana's green 

tea、竹麓拉麵或魚

がし日本一消費至

少一次 

• 2025年 12月

13日至 2026

年 1月 4日 

• 2026年 1月

31日至 3月

2日 

• 2026年 3月

28日至 4月

19日 

• 2026年 4月

29日至 5月

10日 

• 2025年 12

月 30日或之

前 

 

  

10. Cafe Deco Group將全權酌情決定客戶是否有資格根據其記錄獲得獎賞。Cafe Deco Group對與

優惠的履行安排有關的任何事宜概不負責。 

11. 有關香港航空免費機票所引起的所有爭議，均以香港航空的最終決定為準，恕不另行通知或進

行任何書面往來。如會員違反任何本條款與細則，相關參加者將被取消資格。  

12. Cafe Deco Group並非以上產品或服務之供應商，故不負責所有有關之產品或服務。有關產品

或服務之供應商 將付上所有產品或服務之法律責任。所有產品或服務一經換領或換購，恕不能撤

換或退款。 

13. 機票一經送出將不可退回、轉贈、兌換現金或換取其他優惠。如有遺失或損壞，恕不補發。  

14.如因任何原因 未能收到得獎通知而未能領取獎品，恕不補發，Cafe Deco Group均不負任何責

任。  

15. 如會員參與「Cafe Deco Group x 香港航空品魅亞洲美食之旅」之活動，即表示接受並同意遵守

本條款及細則。  

16. Cafe Deco Group對客戶因任何網路、電話、技術錯誤或問題或任何其他原因而收到的禮品 的

損失、錯誤、無法辨認或損壞概不負責。  

17. Cafe Deco Group有權隨時暫停、終止或取消此優惠而毋須事先通知。 

18. Cafe Deco Group保留隨時修改條款及細則之權利而毋須另行通知。如有任何爭議，Cafe Deco 

Group保留最終決定權。 

19. 如中英文條款有所差異，一概以英文版本為準。 

 

 


